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 W  odpowiedzi  na  interpelację  zgłoszoną  w  dniu  02.09.br.  w  sprawie  naprawy

nawierzchni asfaltowej na przystanku autobusowym na ul. Stawiszyńskiej, uprzejmie informuję

jak niżej.

Wskazana przez Pana Radnego zieleń zarastająca chodnik na przedmiotowym przystanku

autobusowym została  usunięta,  natomiast  poza  spękaniami  podłużnymi  w miejscach  połączeń

nawierzchni  bitumicznej  nie  stwierdzono  uszkodzeń  zagrażających  bezpieczeństwu

użytkowników.  W najbliższym czasie  zostanie  również  wykonane  uszczelnienie  spękań masą

zalewową, tak aby uniknąć podobnego problemu w kolejnych latach.



Prezydent Miasta Kalisza 

Krystian Kinastowski 

                 
Interpelacja 

Proszę  Pana Prezydenta  o  interwencję  w sprawie  naprawy powierzchni  asfaltowej  stanowiącej 
powierzchnię przystanku KLA naprzeciw nr 114 ulicy Stawiszyńskiej.
Wyraźnie  w wyrwach w asfalcie  rośnie  sobie  nowa zieleń  miejska,  ale  nie  w tym miejscu  co
trzeba  !!!To wspaniały  obraz  Naszego miasta,  szczególnie  dla  wjeżdżających do nas  od strony
Wrześni i Konina.Trawa rośnie sobie ze dwa miesiące i wszyscy na pewno ją podziwiają. Podaję
lokalizację miejsca i zdjęcia.

Z poważaniem 

Tomasz Bezen 

Radny Rady Miasta Kalisza 








